
Yrkande MP, S och V  
 

Inriktningsbeslut - Slottsskogen entré Linné - upprustning 
 
Hur utformningen av entrén till Slottsskogen är en fråga som tyvärr befinner sig i ett oklart 
läge på grund av pågående diskussioner i staden om hur Lindholmsförbindelsens 
utformningen kring Linnéplatsen ska se ut. Att genomföra en tillfällig lösning är inte något 
som vi tror kommer uppskattas av stadens invånare.  
 
Slottskogen är en av stadens viktigaste parker och fyller 150 år nästa år. Förvaltningens 
förslag var en viktigt del i att uppmärksamma detta firande. Därför vill vi samtidigt som vi 
säger nej till att genomföra förvaltningens förslag också ge förvaltningen i uppdrag att 
genomföra en annan bestående investering i Slottsskogen som både uppmärksammar 
jubileet och som kan bidra till att i framtiden markera parkens historia. 
 
Beslut:  
Att avslå genomförandebeslutet  
Att uppdra till förvaltningen att genomföra en investering om max 2 mnkr för att markera 
Slottsskogens 150-årsjubileum som inte kommer behöva rivas i samband med arbeta med 
Lindholmsförbindelsen 
 


